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VEDR. SØKNAD OM UTVIDELSE AV ELEVTALL. 
 
Skodvin Montessoriskule er per i dag godkjent for 80 elever. Vi har i inneværende skoleår 70 
elever. Styret har, i samråd med rektor og lærerkollegiet, valgt å ikke ta inn mer enn 70 elever 
til skoleåret 2017/2018, dette har sammenheng med gruppestørrelser og de fysiske størrelser 
på klasse/grupperom. Vi har derfor nå venteliste. 
I vår lokale skolekrets er det for tiden stor tilflytting, vi ser derfor at for skoleåret 2018/2019 
vil vi kunne få søknader som tilsier et elevtall på ca 90 elever, kun basert på 
nærskoleprinsippet. 
Ut fra ovennevnte ønsker vi derfor å få utvidet godkjent elevtall fra dagens 80 til 100 elever. 
 
Vi har nå igangsatt et arbeid med å se på utvidelse av bygningsmasse for å kunne tilby 
tilfredsstillende løsninger på gruppe- og klasserom for et økt elevtall.  
Det utpeker seg to alternativer. 

1. Innleie av brakker til paviljong, evnt kjøp av samme brakker. Dette kan knyttes 
sammen med eksisterende bygg, vi vil da på en enkel måte både øke antallet 
grupperom, samtidig som vi også kan tilby bedre arbeidsrom for lærere. Vi vil da øke 
bygningsarealet med ca 120 m2. Dette kan også gjøres uten vesentlig endring av 
ute/lekeareal. 

2. Bygging av eget bygg som da vil fungere som samlingsrom og gymnastikksal. 
Eksisterende gymsal er i en eldre del av skolebygget, og vil da bli tatt i bruk som 
grupperom og innredet deretter. Størrelse på nytt bygg er så langt ikke tatt helt stilling 
til, men dette vil redusere fritt areal noe. Men skolens uteareal er ganske stort, slik vi 
ser det vil dette ikke ha særlig betydning. 

 
Vi har orientert Fylkesmannen i Hordaland om våre planer. Vi vil parallelt med søknad til 
UDIR også utarbeide byggesøknad til Lindås Kommune, slik at det ved godkjenning kan være 
realistisk å få utført arbeidet til skolestart august 2018. 
 
Hundvin, 30.01.17. 
 
Eirik Helland 
Styreleder 
Skodvin Montessoriskule 

 
 


